
 

 

                         Z Á P I S 
z 14. jednání Výboru pro dopravu ze dne 20. 2. 2024 

Dne 20. 2 2024 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeného 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary, zasedací 

místnost v 5. patře  

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:15 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,  
                           Martin Jícha, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt 
 

Host:   vedoucí technického odboru Ing. Eva Pavlasová 

Program:              

1. Zahájení 
2. Opravy komunikací a mostů, lávka na meandr 
3. Různé 
 
1. Zahájení 

 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu. 
 

Schválení programu 
 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 14. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Dis., Bc. Petr Vrba,                           

Martin Jícha, Vlastimil Lepík, Jan Fikrt 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2.  Opravy komunikací a mostů, lávka na meandr  

Vedoucí technického odboru Ing.  Eva Pavlasová seznámila přítomné s celoplošnými opravami  

komunikací (část komunikace Slovenská u Březové, Šikmá ulice, Rolavská ulice), opravami 

komunikací tryskovou metodou a menšími úpravami výtluků komunikací,  tak jak budou 

v průběhu roku 2024 na území města Karlovy Vary realizovány dle plánovaného rozpočtu. 

Práce budou probíhat v návaznosti na termínu spuštění provozu obalovny.  

Dále seznámila členy výboru s úpravami mostních konstrukcí – lávka přes Rolavskou ulici, 

oprava říms Chebského mostu, Lávka U Brodu, lávka přes Rolavu v Rybářích na Sokolovské.  

Lávka na meandru je předmětem jednání, kdy vybírá vhodnou variantu (hydraulika zvedání, 

nebo rampa a trvalé zvednutí lávky).     



 
Podala rovněž informace k plánovaným rekonstrukcím, které budou zajišťovny odborem 

investic (lokalita Konečná úprava a nová parkovací místa, U Spořitelny  úprava a nová 

parkovací místa,  rekonstrukce úseků komunikace 5. května, Hřbitovní, Lidická a plánovanou 

rekonstrukcí Lázeňského mostu a sadů Karla IV.  

 

3. Různé 
 

3.1  

V této části Ing. Pavlasová zodpovídala na konkrétní dotazy členů výboru týkající průběhu 

úprav a rekonstrukcí komunikací. 

18. 3. 2024 začne oprava říms Chebského mostu, průjezdné budou vždy 2 jízdní pruhy.   

K Hřišti - není plánována rekonstrukce komunikace. 

Pod Jelením skokem – Ing. Pavlasová prověří možnost osazení retardéru 

V Lučinách – Ing. Pavlasová prověří možnost vytvoření parkovacích míst 

Zítkova – problematiku parkování bude  Ing. Pavlasová  řešit spolu s Městskou policí a PČR.  

Na otázku, zda se zvyšuje počet parkovacích míst, odpověděla Ing. Pavlasová kladně. 

V loňském roce se podařilo vytvořit nová parkovací místa na ulici Dalovická a zejména zlepšit 

parkování před budovami škol a školek, zejména na ulici Západní, Krušnohorské a Lidické. 

Zlepšení situace s parkováním by umožnilo zjednosměrnění některých komunikací.  Dále 

informovala přítomné, že město dokončuje dokumentaci na výstavbu parkovacích domů na 

ulici Polská a u Galerie.    

  

3.2.  

Pan Jícha upozornil na výrazný zářez do svahu na pozemku pod Švýcarským dvorem.  

Ing. Pavlasová upozornila, že toto nespadá do kompetence  technického odboru a je to nutné 

řešit na stavebním odboru.  

 

3.3. 

Člen výboru pan Fikrt upozornil Ing. Pavlasovou na přetrvávající problém s neexistencí 

nástupních hran pro hasiče na parkovišti.  

Dále vznesl požadavek na zajíždění vozidel na plochu autobusového nádraží. Současný 

závorový systém to neumožňuje. Ing. Pavlasová vysvětlila, že se nejedná o komunikace 

města. Věc je nutno řešit s Dopravním podnikem Karlovy Vary.  

 

 

 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín příštího 

jednání Výbor dopravy zastupitelstva města Karlovy Vary,  které se uskuteční dne 12. 3. 2024 
od 15.00 h. Místo jednání: Dopravní podnik Karlovy Vary, Sportovní ulice,  Karlovy Vary. 

Téma – Městská hromadná doprava, karlovarská karta, plnicí stanice.   
 

 

 

Zapsala:  Mgr Hana Žáková, 
Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 
 
 
 

Zapsala: Hana Opletalová - tajemnice výboru            
Dne: 20. 2. 2024 


